
Referat fra generalforsamling “Ved skoven” 23.august 2019

Ved generalforsamlingen deltog 28 voksne fra 17 husstande 
Formanden ønskede velkommen. Vi sang “Sommervise”.

1.   Valg af dirigent og referent 
Hans Back dirigent og Liv Krogh referent 

2.   Bestyrelsens beretning 
Vejens tilstand: slidlag er meget tyndt. Skader er opstået pga kørsel med tunge lastbiler. 
Vejingeniør fra Aarhus kommune påpegede steder der skulle repareres.  
To tilbud blev indhentet og hullerne repareret.

   Der er opstået nye huller og der er behov for nye reparationer.  
Bestyrelsen afventer resultat af opgør med byggefirma i forbindelse med skader opstået ved 
nybyggeri på Hjortevænget 22.

   Bestyrelsen vil indkalde alle beboere til nyt møde med vejingeniøren i løbet af året.
    

Container til haveaffald blev ikke opstillet i efteråret 2018 på grund af foreningens lidt pressede 
økonomi. Der er udtrykt ønske fra beboere om igen at opstille containere to gange pr år. 
Container vil blive opstillet i efteråret. Dato vil blive oplyst på hjemmesiden. 
Der kom tilbud fra Hardy Kjærgaard og Hans Bach om, at de er villige til at låne ud bil med krog, 
så andre selv kan låne anhænger og køre haveaffald til genbrugsstation.

3.  Forelæggelse af årsregnskab
   Kasserer fremlagde regnskab for 2018.  

Budget og regnskab siden 2012 kan findes på hjemmesiden: www.8270vedskoven.dk 
 

4.  Fremlæggelse af budget og vedtagelse heraf. Herunder fastsættelse af kontingent.
   Budget 6.000 godkendt. Kontingent fastholdes.

5.  Vedtægtsændringer
   De foreslåede vedtægtændringer blev godkendt.

6.  Foreningens holdning til restanter
  Bestyrelsen arbejder videre med at inddrive udestående.
    
7.  Indkomne forslag 
   Forslag fra Lone Rysgaard Grumstolsvej 73:  

Vi er så heldige at kommunen har opsat nye borde og bænke ved trappen ned til stranden i 
Hørhaven. For at styrke venskab og sammenhold foreslår jeg at den af os der har anledning 
mødes der, f.eks den første lørdag i hver måned klokken 14.00, medbringende egen kaffe  
(og måske kage). 
Første mulige dato 5. oktober 2019 

 



8.  Valg af bestyrelse og suppleanter
   Jens Pauli og Hans Chrisitan Risborg træder ud af bestyrelsen. Vi takker for indsatsen. 

Ikke på valg: Klaus Krogh, Christian Andersen og Lars Sloth Iversen 
Velkommen til ny kasserer Tove Bang, Hjortevænget 1, 
 og nyt bestyrelsesmedlem Henrik Andersen, Hjortevænget 22.

9.  Valg af revisor og revisorsuppleant
  Keld Reimers, Hjortevænget 12, og Peter Moldrup, Grumstolsvej 73, blev genvalgt.

10.  Eventuelt 
  Vi afsluttede med at synge “Septembers himmel er så blå”.

Fællesspisning blev afholdt på vendepladsen i dejligt sommervejr.

Med venlig hilsen, på vegne af bestyrelsen
Klaus Krogh, formand


